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Skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 3. december kl. 16.30-18.30 

Skolen sørger for lidt julehygge. 

Referat: 

 

1) Orientering: 

a) Formanden 

b) Elevrådet 

Der er afholdt et elevrådsmøde for en måneden siden og der afholdes igen et i 

morgen. Eleverne er meget aktive og går ind i arbejdet engageret. Eleverne vil meget 

gerne deltage i fælleselevrådet og vi har nu 3 elever repræsenteret.  

c) Personalet 

Der er blevet opgraderet lidt på legepladsen og i personalerummet, til stor glæde for 

alle. Der er lidt evalueringer på vej ifb. med  første skole halvår – det er der sat tid af 

til i morgen på personalemødet 

d) Skoleledelsen 

Vi er klar til at sende elevplanerne ud til distriktsskolerne og PPR.  

Der er lavet Uddannelsesparathedsvurderinger på alle 8., 9. og 10 klasser. 

Vi arbejder på at udarbejde en procedure for at følge elevfraværet tættere som 

ledelse.  

 

2) Økonomi- og budgetopfølgning - bilag kommer ved mødet. 

Vi forventer at gå ud med et lille mindreforbrug, som vi påtænker, at bruge til at imødegå 

noget af den besparelse som er i det kommende budgetår.  

 

3) Hvilke muligheder kan vi se, for at vi kan lave intern uddannelse for personalegruppen? 

Der er et ønske om at kunne planlægge en pædagogisk dag, hvor skolen kunne lukke fx kl. 

12 en fredag, så personalet kunne komme afsted på efteruddannelse. 
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Der er stor opbakning i bestyrelsen til at der afholdes et sådan fælles kompetenceløft, 

hvor der lukkes tidligt en fredag. Der skal meldes ud i god tid, så forældrene kan nå at 

forberede sig.  

Vi påtænker, at det kan lægges i starten af det nye skoleår.  

 

 

4) Opfølgning på mødet vedr. skolevision. 

Der er stor frustration over den manglende kobling til den kommende Skolevision. Hvorfor 

blev der ikke samlet op, hvad skete der med tidsplanen? Selve oplægget var interessant, 

men ikke videre relevant for skolevisionens proces. Der manglede en afrunding.  

Bestyrelsen beslutter at skrive til politisk udvalg – Henrik skriver og sender det til Lene, 

som sender det videre til HD. 

 

5) Godkendelse af referat  

 

6) Evt. 

Punkt om et fælles tema på næste møde – kunne vi finde et emne, som er interessant. 


